
ODGOVORI NA VPRAŠANJA SVETNIKOV 

 

- Odgovor svetniku Angelu Vidmarju – plakatiranje na Hubeljskem mostu 

Občinska uprava ne izdaja dovoljenj za plakatiranje na Hubeljskem mostu.  

Odgovor pripravil: Jošt Černigoj 

- Odgovor svetnici Mateji Jerkič – pločnik pri Mlinotestu 

Hodnik za pešce na Tovarniški (vzporedno z Mlinotestom) je v asfaltni ali makadamski obliki 

izveden, kjer je to mogoče. Ob pekarni Mlinotest izvedba pločnika ni mogoča, ker podjetje 

Mlinotest površine v njihovi lasti, ki bi bile potrebno za izgradnjo hodnika za pešce, nujno 

potrebuje za nemoteno opravljanje poslovne dejavnosti. 

Odgovor pripravil: Jošt Černigoj 

- Odgovor svetnici Mateji Jerkič – označba parkirišč 

Pri vstopu v Ajdovščino se prioritetno označuje smer do centra mesta. V samem centru mesta 

pa so nekatera parkirišča že označena (parkirišče za in ob starem mlinu, stadion), druga 

parkirišča se bo označilo v prihodnje. 

Odgovor pripravil: Jošt Černigoj 

- Odgovor svetniku Janezu Tratniku – plakatiranje mostu čez reko Hubelj 

Plakatiranje in izobešanje transparentov na ograjo glavnega mostu čez reko Hubelj ni 

dovoljeno. Transparenti pritrjeni na ograjo mostu ovirajo preglednost priključkov na Goriško 

cesto in preusmerjajo pozornost voznikov. Ob močnejšem vetru se večkrat zgodi, da 

transparente poškoduje in deli le teh ovirajo voznike in pešce. Iz zgoraj navedenih razlogov 

občinska uprava ne izdaja soglasij za postavitev plakatov na zgoraj navedeni lokaciji. 

Odgovor pripravil: Jošt Černigoj 

- Odgovor svetniku Valentinu Krtelju – klopu na Lavričevem trgu 

Klopi na Lavričevem trgu se nameščajo na drugih javnih površinah v občini – dve sta se že 

namestili v Stomažu, ena pred vrtcem ob Hublju. Četra je še deponirana na KSD in se bo 

namestila skladno z dogovorom v KS Ajdovščina. 

Pripravila: Alenka Čadež Kobol  

- Odgovor svetniku Valentinu Krtelju – meteorna kanalizacija Idrijska cesta 

Za ustrezno rešitev problematike, skladno z dogovorom z g. Krteljem, se bomo sestali s 

pobudnikom g. Tratnikom na terenu. Pobuda za pomik table je bila posredovana na DRSI. 

Pripravila: Alenka Čadež Kobol  

- Odgovor svetnici Mariji Trošt – tabla za oglase 

Sod za sol je bil na pobudo ga. svetnice odstranjen.  

Pripravila: Alenka Čadež Kobol  

- Odgovor svetniku Angelu Vidmarju – odstranitev barake poleg cestarske hiše 



Dotrajana baraka je v odstranjevanju, odstranjena je bila salonitna kritina, leseno konstrukcijo 

pa bodo še odstranili delavci Kolektor CPG. Pločnik proti Lokavcu je bil prilagojen obstoječemu 

stanju do uvoza na pokopališče. Končna ureditev bo pri izvedbi mešane površine za pešce in 

kolesarje, za kar je projekt že izdelan, vendar bo potrebno investicijo uvrstiti v načrte razvojnih 

programov DRSI.  

Pripravila: Alenka Čadež Kobol  

 


